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Na pozvání hostitelů MPS Hradčovice jsme dojeli do 

„kulturáku na hřišti“. Při malém počtu diváků a 

velkéj převaze účinkujících z Kunovic, Ostrožské 

Nové Vsi, Boršic u Blatnice, nováčků z Derfle, nás 

Lhoťanů, chlapů z Vlčnova a CM Čardáš proběhlo 

zpívání za velmi srdečné atmosféry a hojného 

pohoštění zabijačkovýma specialitama - i když sa 

nekterým zdálo, že jitrničkové bylo ostřejší, ale aj 

koláčkama a vínem.  

Osvědčilo sa 

rozezpívání u Slávečka před odjezdem, aj 

když sa tam projevilo jisté pnutí z poslední 

doby způsobené ne důsledným vedením, 

nebo spíš nevedením sboru. To, když nekteré 

věci zostanů nevyříkané nedělá dobrotu ani 

jinde.  

Naštěstí sa to šiklo akorát k téjto akci. 

Ohromná atmosféra, která sa tam podařila 

vytvořit, nám pomohla zazpívat tak, jak to 

nekteří z nás eště nezažili. Aj výběr písniček 

přispěl k tomu, že ludé v sále, kteří hučeli 

čím dál víc, při obou našich vstupech ztichli 

a čučali potichu jak u žádného dalšího 

vystoupení.  

Následující zkůška byla poznamenaná tím, že Petr Páč, který v Hradčovicích nebýl, 

odevzdal kroj a oznámil, že končí. Aj na to dál litr slivovice. I když z ostatních už 

vyprchal hradčovský chlast, eště sme si udržali nadšení z tohoto vystoupení a podle 

toho také nakonec zkůška fajn sedla.  

Takto naladění sme v sobě našli silu si rozebrat aj nepříjemné věci, lebo aj nekteří 

další měli chuť s tým seknůt. Nakonec sme sa shodli na nejakých pravidlech, aby 

sme sa zbytečně neotravovali, aj na tom, že by bylo fakt 

škoda to tak prosrat zrovna když sme si  

v Hradčovicích dokázali, že zvládneme zazpívat slušně 

a udělalo to radost nejenom nám. A o to hlavně ide. No 

a s Petrem všeci důfajů, že si to rozmyslí a dojde zas. 

Protože kdyby nedošél, byla by to škoda.  


